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22 grudnia 2016 - Poprawiony 26 grudnia 2016

Przedstawiciele Mieleckiej Rady Seniorów, a także Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Mielcu
wzięli udział w przedświątecznym spotkaniu opłatkowym z prezydentem Mielca Danielem
Kozdębą.

      

  

- Cokolwiek chcielibyśmy zrobić to zawsze mamy wsparcie i pomoc ze strony miasta –
powiedziała Stanisława Rzeźnik, przewodnicząca Mieleckiej Rady Seniorów na
przedświątecznym spotkaniu z prezydentem Danielem Kozdębą i jego zastępcą Janem
Myśliwcem. W spotkaniu udział wzięła także poseł Krystyna Skowrońska.

– Jesteśmy bardzo zadowoleni, że możemy działać i mamy uznanie, a to dodaje nam
wszystkim skrzydeł. Dlatego chciałabym podziękować wszystkim, którzy pracują na rzecz ludzi
starszych – dodała Stanisława Rzeźnik. Przy okazji spotkania opłatkowe seniorzy zdecydowali
się wręczyć specjalne podziękowania dla osób, które wsparły organizowane po raz pierwszy w
2016 roku Mieleckie Dni Seniora. Takie podziękowania otrzymał m.in. prezydent Daniel
Kozdęba i pracownicy Urzędu Miejskiego.

Zawsze mamy wsparcie i pomoc
- Funkcjonujecie nie tylko w Uniwersytecie Trzeciego Wieku, ale chociażby w Mieleckiej Radzie
Seniorów i innych organizacjach. To naprawdę cieszy kiedy widzę ludzi, którzy nie spędzają
czasu tylko w przysłowiowych czterech ścianach, ale angażują się w życie społeczne w mieście
– powiedział Daniel Kozdęba. - To państwo jesteście zarzewiem, które daje ogień życia osobom
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z tego pokolenia – podkreślił. Prezydent życzył seniorom dużo zdrowia, energii, pomysłów i
dalszej pasji w działaniu.

Z kolei poseł Krystyna Skowrońska zwróciła uwagę, że to od seniorów mielczanie uczyli się
wielu rzeczy w przeciągu wielu ostatnich lat. 
- To, jak dzisiaj wygląda Mielec to zasługa właśnie was. Pan prezydent jest kolejnym
pokoleniem, które wpisuje się w tę sztafetę, aby miasto było przyjazne seniorom – powiedziała
Skowrońska.
- Życzę wam, żeby z waszego doświadczenia czerpali ludzie młodsi, a ponadto, żeby prezydent
w animacji wszystkich ważnych działań w poszczególnych osiedlach miał u państwa wsparcie –
dodała.

Spotkanie wzbogacone zostało występem artystycznym młodych mielczan z osiedla
Inwestorów, a zakończyło się tradycyjnym opłatkiem.
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